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Sak: MIDLER ØREMERKET NYTT BRYGGEANLEGG 

I årsmøte 2016, samt tidligere årsmøter, har det blitt fattet vedtak at deler av overskuddet fra Bedriftsseilasen skal 
øremerkes nytt bryggeanlegg på Slippen. Bakgrunnen for forslaget til dette er at eksisterende brygge er av en slik 
karakter at den snart må fornyes.  

Arbeidet med ny områderegulering for Hankøsundet er i dag i en fase hvor det jobbes med å få planen ut på 
høring. For å få planen ut på høring, samt arbeider i høringsperioden (med å svare opp høringsuttalelser) vil 
kreve omfattende midler fra foreningen. Det er en gruppe som jobber sammen for å få planen gjennomført. Vår 
forenings andel av disse kostnadene er vanskelig å anslå, men vil anslagsvis ligge mellom 150-200.000,-. 

Skal vi komme videre med områdereguleringen og dermed kunne få et vedtak som medfører mulighet for å 
bygge et utvidet anlegg har klubben ikke tilstrekkelige midler. 

Forslaget fra styret er at midler øremerket nytt bryggeanlegg skal benyttes til å få gjennomført 
områdereguleringen, slik at grunnlaget for å kunne bygge nytt bryggeanlegg kommer på plass. 
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